
Informasjon/bli kjent møte i (Elvestrand) Hytteforening 19.04.2019 

- Velkommen 
 

- Bakgrunn for møte: 
o Bli bedre kjent med gamle og nye medlemmer, andre hytteire og 

grunneiere i området. 
o Informere om foreningens formål, arbeid og planer 
o Ønske om å utvide foreningen etter henvendelse fra hytteeiere langs 

Steterveien. 
o Mye felles interesser, spesielt løyper og stier, men også telefondekning, 

renovasjon, beredskap etc. (gen. Kommunale tjenester). 
 

- Presentasjon av sittende styre 
o Foreningen etablert i 2014, liten, ny. 

 
- Invitert: 

o Nye (18) og gamle (23) medlemmer 
o De som ikke hadde svart på henvendelsen i Feb. 2018 
o Grunneiere 
o Andre med interesse i område 

 
- Presentasjon av deltagerne (kort med navn og hvor hytte) 

o Skrive seg på liste 
 

- Gen. Info: 
o Det ble sendt ut invitasjon til 58 hytteeiere i Feb.2018 om mulig utvidelse. 

Det ble ikke sendt til grunneiere. 
o Fikk positivt svar fra mange (18), noen få svarte at de ikke var interessert 

(10) siden de skulle selge, brukte hytta lite eller var for gamle etc. og en 
del har ikke svart på henvendelsen.  

o Kanskje for ufullstendig informasjon. Derfor dette møtet. 
o Med bakgrunn i det antall (18) som var interessert i medlemskap ble det 

vedtatt på generalforsamlingen i høst og utvide foreningen (ca.80% 
økning, men kun 12 har betalt kontingent). 

o Det ble send ut informasjon til alle nye medlemmer etter 
generalforsamlingen. 
 

- Foreningens formål: 
o Ivareta og jobbe for felles interesser for hytteeierne og fremme godt 

naboforhold 
o Samarbeide med og være kontaktpunkt for grunneierne 
o Kontaktpunkt mot kommunen 
o Kontaktpunkt for Nore og Uvdal Hytteforum 
o Kontaktpunkt for Borgegrend Løypelag 
o Ikke engasjere seg i vedlikehold og brøyting inn til hvert enkelt hyttefelt 
o Kontaktpunkt for Veifellesskapet Seterveien og bidra i evt. dugnad 
o Samarbeide med nabo foreninger (løyper, stier, hytteforum etc.) 
o Ikke belaste medlemmene med for mye arbeid/dugnad 



o Medlemskontingent vedtas på generalforsamlingen for et år av gangen 
(p.d.d. Kr.300-/år) 

 
- Foreningens arbeid fram til nå: 

o Jobbet mot Telenor for bedre telefondekning 
o Ryddet løypetrase Elvestrand Skjønnegramin 
o Ryddet løypetrase Elvestrand Steinset 
o Ryddet sti Elvestrand Skjønnegramin 
o Ryddet sti Elvestrand Steinset 
o Ryddet og merket sti Austhaugen/Sauhaugane – Bjorstulfjellet -

Elvestrand 
o Ryddet badekulp ved Elvestrand 
o Samarbeider med Steinset Økteren Hytteforening 
o Jobbet sammen med Steinset Hytteforening mot kommunen i f.m. 

redusert bidrag til løypekjøring 
o Representant i styret i Borgegrend Løypelag 
o Arrangert kjentmannstur til Reinsjødansen 
o Opprettet hjemmeside og FB side 
o Avholder generalforsamling en gang i året (august/september) 
o Avholder minimum 3 styremøte i året 

 
- Informasjon om Løypelaget: (Bente) 

 
- Foreningens planer: 

o Vedlikeholde og rydde eksisterende stier og løyper 
o Samarbeidsmøte med Steinset Økteren Hytteforening 
o Vurdere sti til Bjorsjøen 
o Fortsette å utbedre badekulpen 

 

- Spørsmål/Kommentarer under møtet? 
o Telenor dekning – Ole K Haug sjekker grunneier på Lykjeåsen (store 

trær) 
o NUFI – nett – problematisk dekning – ustabilt – skulle vi gjøre noe ? 
o Borgegrend Løypelag – utbyggere bidra, spesielt det som skjer på/ved 

Briskerud 
o Stier/løyper – vedlikehold etter input fra Løypelaget 
o Turstier/sleper – Høgli samt åsen mellom veien og Borgeåi. (Borge og 

Grøtjorde). Tilskudd, inn på kart? 
o Lokal Turistforening – remerke T-stien, Flatin/Dalabu – noe vi skal 

påvirke? 
o Nore og Uvdal kommune – regulering av Rødberg sentrum, innspill fra 

Hytteforeningen 
 

 

 


